
‘Als TC hebben we een mooi seizoen gehad zonder problemen’ 

Ze zijn bij iedere fierljepwedstrijd aanwezig en te herkennen aan hun blauw-rode tenue: de mannen 

van de Technische Commissie. Zij zorgen ervoor dat de ljeppers zich volledig kunnen concentreren op 

de wedstrijd en hun sprong en zich niet hoeven te bekommeren over het zandbed of de regels. 

Hendrik Schukken is één van hen. 

 

Hoe ben je bij het fierljeppen terecht gekomen? 

Zoon Wiebren begon als 7-jarige bij de fierljepvereniging in Winsum en daardoor werd ik actief in de 

terreinploeg. Dat is ondertussen bijna vijftien jaar geleden. Later werd ik hulp-TC van de vereniging 

en dit was mijn vierde seizoen als ‘gewoon’ TC-lid. Het bevalt prima; we hebben een leuke ploeg. 

Daarnaast zit ik ook nog steeds in de terreinploeg van Winsum. 

Wat is er zo bijzonder aan fierljeppen? 

Het is een individuele sport, maar iedereen kan goed met elkaar overweg. Het is een grote 

fierljepfamilie, zo ervaren wij het. Ik kom uit een kaatsregio en ben helemaal niet met fierljeppen 

opgegroeid, maar voel me er nu helemaal thuis. Voor het publiek is fierljeppen aantrekkelijk om naar 

te kijken. De wedstrijden duren niet te lang; je hebt ruim twee uur actie en dan is de winnaar 

bekend. 

Wat is de functie van de Technische Commissie? 

De Technisch Commissie is er als waarborg van de veiligheid en het naleven van de regels. In de 

praktijk betekent dat onder meer dat we controleren of het zandbed goed is en de wedstrijd goed 

verloopt. Zo nodig beslissen we dat het zandbed tussendoor nog een keer gefreesd moet worden. 

We houden de meters in de gaten en letten er op dat de ljeppers op tijd hun sprong maken, oftewel 

niet bij rood licht. En de ljeppers mogen niet tegelijk met degene naast hen springen, dat is te 

gevaarlijk. 

 



 

Hendrik Schukken in actie als TC tijdens het NK fierljeppen in IJlst 

 

Hoe kijk je terug op het afgelopen seizoen? 

Als TC hebben we een mooi seizoen gehad zonder problemen. De meeste wedstrijden hoefden we 

weinig te doen en dat zijn voor ons de leukste wedstrijden. Contact en overleg met de ljeppers en 

andere vrijwilligers vinden we belangrijk, daarmee kun je problemen voorkomen. En het is prettig als 

er ervaren meters zijn, vooral bij belangrijke wedstrijden. Het gaat soms om centimeters en dan is 

het belangrijk dat de meter consequent is met het zetten van het stokje. Daar letten wij ook op. 

Wanneer is een wedstrijd voor jou geslaagd? 

Als een wedstrijd veilig is verlopen, zonder blessures en met tevreden ljeppers. Qua prestaties viel 

het dit seizoen bij de senioren misschien wat tegen, maar de andere categorieën hebben er mooie 

wedstrijden van gemaakt. 

Hoe zie je de toekomst van het fierljeppen? 

De jeugd heeft de toekomst en dat zit in Winsum wel goed. We hebben een enorme aanwas van 

jeugd en hadden dit jaar op het Fries Kampioenschap in alle categorieën ljeppers van onze 

vereniging. Volgens mij zit de sport goed in de lift en dat is denk ik ook mede te danken aan Omrop 

Fryslân die er veel aandacht aan besteedt en mooie uitzendingen maakt. Als je dan zo’n geweldige 

entourage hebt als bij het Nederlands Kampioenschap in IJlst, dan is dat echt genieten. Dat was een 

prachtige wedstrijd, ook voor de TC. 



 

Hendrik Schukken tijdens NFM in It Heidenskip 
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